序号No.	出厂前状态Factory packaging reference	描述	Decription	结果result
1	GOODWE	①所有打包带颜色为黑色; ②所有打包带完整, 无断裂; ③打包带在缠绕膜内部, 而非外部; ④每一个面打包带数量为单层, 2条; ⑤打包带从栈板底部穿入捆扎, 而非木箱 和栈板之间; ⑥打包带紧绷, 无松垮;	1.All strapping bands should be black in color. 2.All strapping bands must be intact, with no breakage. 3.The strapping bands should be inside the stretch film, not outside. 4.The number of strapping bands on each side should be a single layer, with 2 bands. 5.The strapping bands should pass through the bottom of the pallet for bundling, not between the wooden box and the pallet. 6.The strapping bands should be tight, with no slack.	
2	GOODHE	①缠绕膜无破损、缺失;	1.The stretch film should be free of tears or gaps.	
3	THE STATE OF THE S	①木箱侧面的防倾倒标签,箭头内圆圈为 金属原银白色,未变红;	The anti-tip label on the side of the wooden box, with the arrow's inner circle in metallic silver, should not have turned red.	
4		①木箱钢边舌扣全部折弯压紧;	1.All steel edge tongue clips of the wooden box should be bent and pressed tightly.	
5	GOODING STATES OF THE STATES O	①木箱标签纸完好无破损;	1.The label paper on the wooden box should be intact and free of damage.	
6		①机柜与栈板固定的螺丝,在栈板底部螺 丝和垫片完整无缺,共4处;	1.The screws fixing the cabinet to the pallet should be complete, with the screws and washers intact at the bottom of the pallet, a total of 4 locations.	